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Yanine, hookers, Paris, France
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Bonjour, je suis Yanine une femme de 29 ans. Brune aux yeux bruns, je fait Im73 et pese 65kg. Je suis
trés sensible et japprécie le relations passionnelles et fusionnelles.

J'ai vraiment le plaisir de faire ce métier avec passion, tendresse, douceur et bien sir le respect de chacun.

Je suis a votre disposition pour réaliser vos fantasmes et désirs les plus fous. Je regois dans un cadre
confortable et adéquat aux types de rencontres.

Jaime revoir régulierement les personnes de fagon a créer la complicité qui existe entre un homme et son
amie raison pour lagelle je me dois de satisfaire le moindre de vos désires.
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Chaque rendez-vous est important et il me faut un minimum de temps pour me préparer exclusivement
pour vous recevoir de fagon parfaite.

E-mail: yaninebelmont@gmail.com
SMS, Whatsapp: +33644696670

Yanine

Hello, I am Yanine, a 29-year-old woman. Brunette with brown eyes, I am 1m73 tall and weigh 65kg. |
am very sensitive and I appreciate passionate and fusional relationships.

I really have the pleasure of doing this job with passion, tenderness, gentleness and of course respect for
everyone.

I am at your disposal to realize your wildest fantasies and desires. I receive in a comfortable setting and
suitable for the types of meetings.

I like to see people regularly in order to create the complicity that exists between a man and his girlfriend,
which is why I must satisfy your every desire.

Each appointment is important and I need a minimum of time to prepare exclusively to receive you in a
perfect way.

E-mail: yaninebelmont@gmail.com
SMS, Whatsapp: +33644696670

Yanine
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